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تلاش برای اعزام مربی 
همراه با تنها بدمینتون باز المپیکی  

بدمینتون:  فدراسیون  رئیس 
همــه تــوان مــان را بــه کار 
می گیریــم که ثریــا آقایی با ۲ 
همراه )مربی و سرپرســت( به 
المپیک اعزام شــود. محمدرضا 
پوریــا در مصاحبه اختصاصی با 
خبرنگار خبرگزاری صدا و سیما، 
افزود: در همه رشته های ورزشی 
هر زمان که ورزشکاری سهمیه کسب می کند رئیس فدراسیون به عنوان سرپرست 
همراه وی در المپیک حاضر می شود، اما من از حقم می گذرم و فریبا مددی نایب 
رئیس بانوان را برای حضور در این رقابت ها معرفی کردم. وی در پاسخ به این سوال 
که آیا بهتر نبود مربی همراه ورزشــکار به مسابقات اعزام شود تا در بازی ها وی را 
راهنمایی کند؟ گفت: تعداد سهمیه هایی که کمیته ملی المپیک به فدراسیون ها 
واگذار می کند محدود اســت و باید تنها یک نفر همراه ثریا به توکیو اعزام شــود. 
رئیس فدراسیون بدمینتون گفت: در جلسه ای که با مسئولان کمیته ملی المپیک 
خواهیم داشــت این موضوع را بررســی خواهیم کرد و همه تلاش مان را به کار 
می گیریم تا تعداد ســهمیه بدمینتون را به سه نفر اعزام کنیم تا در کنار ثریا یک 
مربی و یک سرپرست حضور داشته باشند. پوریا افزود: ثریا آقایی برای رسیدن به 
سهمیه المپیک توکیو همانند المپیک ریو از ناحیه زانو مصدوم شد، اما بعد از عمل 
جراحی و گذراندن دوران نقاهت باز هم تمرینات آماده ســازی را حرفه ای آغاز و 
پیگیری کرد. وی افزود: ثریا باور داشت که حتما المپیکی می شود و برای رسیدن 

به این هدف با همه توانش تمرین کرد که خوشبختانه این اتفاق هم افتاد.

واکنش سرمربی تیم فوتبال فرانسه 
به حذف تیمش از یورو ۲۰۲۰  

فوتبال  تیم ملی  ســرمربی 
فرانســه گفــت: حــذف تیم 
ما از مســابقات یــورو ۲۰۲۰ 
خیلی دردنــاک بود. به گزارش 
خبرگزاری صداوســیما؛ دیدیه 
دشان سرمربی تیم ملی فوتبال 
فرانســه پس از شکست مقابل 
ســوئیس و حذف زودهنگام از 
یورو ۲۰۲۰ افزود: ما همه کار برای اینکه بتوانیم بازی را 3 بر یک جلو بیاندازیم 
انجام دادیم ولی پس از آن ضعیف ظاهر شدیم و به نظرم این نمایش برای تیم 
ما غیرمعمول بود. وی گفت: کیلیان امباپه خیلی زیاد ناراحت اســت مثل همه 
بازیکنان و هیچ کس نمی تواند از او ناراحت باشد زیرا کیلیان مسئولیت پنالتی 
پنجم را برعهده گرفت و از این اتفاقات زیاد رخ می دهد. دشــان ادامه داد: من 
مســئول شکست هستم و وقتی نتایج بد پیش می رود، من مقصرم، ما به زمان 
نیاز داریم تا این مشــکلات را مدیریت کنیم و این اتفاق سخت و دردناک است 
زیرا ما می توانســتیم جوری دیگر بازی را به پایان ببریم و باید برای رسیدن به 

نقطه بهبودی به دنبال راه دیگری بگردیم.

نوازی:
می خواهیم با کسب سه امتیاز 

به مشهد بازگردیم
مربــی تیم فوتبــال پدیده 
خراســان گفت: مقابل ســایپا 
دنبال کسب سه امتیاز هستیم 
و می خواهیم دست پر به مشهد 
بازگردیم. به گزارش ایرنا، محمد 
نوازی در خصوص تقابل پدیده 
با سایپا در هفته بیست و پنجم 
لیگ برتر اظهار داشت: بازی با 
سایپا سخت است. ما در شرایطی باید برای این دیدار آماده شویم که روز شنبه 
نیز دیدار سختی را مقابل تراکتور انجام دادیم. در آن دیدار بعد از اینکه از دقیقه 
۲۰ تیم ما ۱۰ نفره شد، بازیکنان ما تلاش کردند و خوب دفاع کردند و توانستیم 
با همدلی ســه امتیاز بازی را کسب کنیم و با پیروزی خوب به استقبال دیدار با 
ســایپا برویم. وی افزود: جدال با ســایپا به طور حتم برای ما سخت خواهد بود 
چرا که آنها به دنبال سه امتیاز بازی هستند و ما هم برای برد به زمین خواهیم 
رفت. با توجه به شرایط جدول اوضاع سخت است. امیدوارم در ادامه لیگ عدالت 
رعایت شود. مربی تیم فوتبال پدیده با اشاره به اعتراض تیمش مبنی بر انتخاب 
حمید حاج ملک به عنوان داور این دیدار اضافه کرد: امیدوارم به چیدمان داوران 
توسط کمیته داوران دقت شود تا در ادامه لیگ حرف و حدیثی پیش نیاید. ما در 
اول فصل از نظر داوری ضربه خوردیم چرا که داوران با تجربه برای ما نگذاشتند. 
امیدوارم مســوولان فدراسیون داور خوبی را برای این دیدار انتخاب کنند. ما به 
انتخاب داور بازی با سایپا به طور رسمی اعتراض کردیم و امیدوارم درخواست ما 
بــا صلاح کمیته داوران پیش نیاید که بخواهیم بعد از بازی در مورد داوری نظر 
دهیم و اعتراض کنیم. امیدوارم تصمیماتی که گرفته می شود برای همه تیم ها 
خوب باشد. امیدوارم بازی خوبی را شاهد باشیم و با عملکردی خوب و کسب 3 
امتیاز به مشهد بازگردیم. تیم فوتبال پدیده در هفته بیست و پنجم لیگ برتر از 

ساعت ۱۹:۵۰ فردا چهارشنبه در تهران مهمان سایپا خواهد بود.

تجمع استقلالی ها، این بار مقابل ساختمان قوه قضائیه
عده ای از هواداران تیم فوتبال 
اســتقلال باردیگــر در اعتراض 
به شــرایط این باشــگاه تجمع 
کردند، این تجمع این بار مقابل 
ســاختمان قوه قضائیــه برگزار 
شــد.  به گزارش ایســنا، صبح 
روز )سه شنبه ۸ تیر( تعدادی از 
هواداران استقلال پس از چندین 
بار حضور مقابل ساختمان مجلس، این بار مقابل ساختمان قوه قضائیه تجمع کرده و 
با اعتراض به وضعیت مدیریتی این باشگاه علیه مدیرعامل شعار دادند. این هواداران 
که تعــداد آنها اندک بود، بنرهایی در اعتراض بــه عملکرد مدیریتی و مدیرعامل 
باشگاه استقلال در دست داشتند و شعارهایی علیه احمد مددی سر دادند. هواداران 
استقلال همچون تجمع های گذشته خواستار برکناری مدیرعامل باشگاه بودند. در 
اواسط این تجمع،  مهدی فنونی زاده، یکی از پیشکسوت های تیم فوتبال استقلال 
وارد جمعیت شد تا با هواداران معترض دیدار کند. باشگاه استقلال در این مدت با 
تغییر و تحولات مدیریتی قابل توجهی مواجه بوده اســت. هفته گذشته در مجمع 
باشگاه استقلال پس از موافقت با استعفای حجت نظری و مهدی عبدیان از هیات 
مدیره باشــگاه استقلال، پرویز مظلومی، علی اصغر ملکیان و داریوش دلفانی را به 
عنوان اعضای جدید هیات مدیره استقلال معرفی شدند که این مساله در ادامه باعث 

شد داریوش دلفانی و حمیدرضا آصفی از سمت خود استعفا دهند

 IFAB اجرای قوانین جدید
در مسابقات فوتبال ملی و باشگاهی

بــا اعــلام AFC تغییرات 
جدیــد قوانین بــرد بین المللی 
فوتبــال )IFAB( از ۱۰ مرداد 
۱۴۰۰ در تمامی مسابقات ملی و 
باشگاهی اجرا خواهد شد. به نقل 
از سایت سازمان لیگ، محمدرضا 
بین الملل  روابط  مدیر  کسرایی، 
این ســازمان دربــاره تغییرات 
قوانین بین المللی اظهار کرد: با اعلام کنفدراســیون فوتبال آســیا از اول آگوست 
 )IFAB(۲۰۲۱ برابر با ۱۰ مرداد ۱۴۰۰ تغییرات جدید در قوانین برد بین المللی
در تمامی مســابقات ملی و باشــگاهی که زیر نظر AFC برگزار می شــود لازم 
الاجراست. او افزود: در تغییرات جدید قوانینی مثل قانون یک درباره زمین مسابقه، 
قانون ۷ درباره زمان مسابقه، قانون ۱۱ درباره آفساید، قانون ۱۲ درباره خطا  و سوء 
رفتار و .... تغییراتی ایجاد شــده است. نکته مهم این که اجرای تغییرات جدید در 
مسابقات مرحله نهایی انتخابی جام جهانی ۲۰۲۲ و هم چنین مسابقات مرحله یک 

هشتم نهایی لیگ قهرمانان آسیا در شهریور اجرایی خواهد شد.

اخبار کوتاه

زنان ورزشــکار ایران در همه این سال ها برای درخشش 
در میادین بین المللی و به ویژه المپیک که مهم ترین آوردگاه 
ورزشی در جهان به شــمار می رود با وجود همه کاستی ها 
و گاها تبعیض های آشــکار تلاش زیــادی کردند تا بتوانند 

بهترین عنوان را به نام خود به ثبت برسانند. 
به گزارش برنا؛ از زمان نخستین حضور ایران در بازی های 
تابســتانی المپیک تا به امروز بیش از ۷۰ سال می گذرد و 
ایران به زودی با کاروان ورزشی خود که تاکنون 66 سهمیه 
آن قطعی شده راهی توکیو محل برگزاری مسابقات خواهد 
شد. کاروانی که بی شک دعای خیر ۸۰ میلیون ایرانی بدرقه 
راه آنهاســت تا با دست پر به میهن بازگردند. در این بین با 
گذشــت چهار دهه از انقلاب اسلامی پیشرفت ورزش زنان 
کشــور رشد داشته طوری که در این دوره ۱۰ سهمیه برای 
زنان به دست آمده است، سهمیه های مناسبی که می توان 
آنها را نشانه خوبی برای ورزش ایران دانست. حالا این روزها 
و در فاصله ۲۲ روز مانده به المپیک درخشش زنان ورزشکار 

ایرانی بیش از گذشته نمایان شده است.
نجمه خدمتی، آرمینا صادقیان، هانیه رستمیان، فاطمه 
کــرم زاده )تیراندازی(، حمیده عباســعلی، ســارا بهمنیار 
)کاراته(، ناهید کیانی )تکواندو( و نازنین ملایی )قایقرانی(، 
ثریا قاســمی )بدمینتون(، فرزانه فصیحی )دوومیدانی( ۱۰ 
نماینــده ایران در این دوره از رقابت های المپیک هســتند 
که نکته قابل توجه آن ســهمیه رشته دوومیدانی از طریق 
یونیورسالیتی به ایران اختصاص یافته است. ثریا آقایی نیز 
در اتفاقی بی ســابقه و پس از گذشــت ۵۵ سال از تاسیس 
فدراسیون بدمینتون افتخاری بزرگ برای خانواده این رشته 
و ورزش ایران به دست آورد و موفق شد در واپسین روزهای 
مانــده به آغاز المپیک جواز حضــور در توکیو را از آن خود 

کند.

* المپیــک ۱۹6۴ توکیو اولین المپیکــی بود که زنان 
ایرانی در آن حاضر بودند. در این رقابت ها جمیله سوری در 
رشته ژیمناستیک، نازلی بیات ماکو در پرش ارتفاع، ژولیت 
گفرکف در پرتاب دیســک و ســیمین صفامهر در دو ۱۰۰ 
متر و پرش طول به عنوان نماینده  های رشــته دوومیدانی 

حضور داشتند.
* حضور زنان ورزشکار ایرانی در المپیک ۱۹۷6 مونترال 
بعد از چند دوره غیبت دوباره تکرار شــد. در این دوره ژیلا 
الماســی، گیتی محبان و مهوش صفایی شمشــیربازان راه 
یافته به این رقابت ها بودند. البته در بخش تیمی این رشته 
هم گیتی محبان، ژیلا الماسی، مهوش صفایی و مریم آچاک 

حضور داشتند.

* سال ۱۹۹6 آتلانتا لیدا فریمان به عنوان اولین تیرانداز 
المپیکی ایران در رشته تفنگ ۱۰ متر بادی حضور داشت.

* ســال ۲۰۰۰ نیز منیژه کاظمی در المپیک ســیدنی 
موفق شد در رشته تپانچه ۱۰ متر بادی حضور پیدا کند.

* المپیک ۲۰۰۴ آتن هم نســیم حسن پور در ۱۰متر 
تپانچه بادی نماینده ورزشکار زن ایران بود.

* ســال ۲۰۰۸، المپیــک پکــن نیز نجمــه آبتین در 
تیروکمان، هما حســینی در قایقرانی، ســارا خوش جمال 
فکری در وزن منفــی ۴۹ تکواندو نمایندگان زنان ایران در 

المپیک بودند.
* المپیک ۲۰۱۲ لندن ســرآغاز حضور پررنگ تر زنان 
ورزشــکار ایرانی بود. در این دوره ایران ۸ نماینده داشــت. 

الهه احمدی و مه لقا جام بزرگ در تیراندازی، ندا شهسواری 
تنیس روی میز، سوســن حاجی پور تکواندو، زهرا دهقان 
تیراندازی با کمان، سولماز عباسی و آرزو حکیمی قایقرانی 
و لیلا رجبی پرتاب وزنه. المپیک لندن با اینکه هیچ مدالی 
برای بانوان نداشــت اما می توان آن را از جمله موفق ترین 

دوره های المپیک برای زنان ورزشکار ایرانی قلمداد کرد.
* لیلا رجبی )پرتاب وزنه(، کیمیا علیزاده )تکواندو(، الهه 
احمدی، نجمه خدمتی، گلنوش ســبقت الهی و مه لقا جام 
بزرگ )تیراندازی(، ندا شهســواری )تنیس روی میز(، زهرا 
نعمتی )تیروکمان(، مهســا جاور )قایقرانی( نیز نمایندگان 
زنــان ایــران در المپیک ۲۰۱6 ریو بودنــد. در این دوره از 
المپیک کیمیا علیزاده، نماینده تکواندو ایران با کسب مدال 
برنز برای نخســتین بار لقب اولیــن زن تاریخ ورزش ایران 

لقب گرفت.
زنان ایرانی تا به امروز در ۸ دوره المپیک حضور داشتند 
که در نهمین دوره خود با ۱۰ ورزشکار راهی توکیو و تقابل 

با حریفان خواهند شد. 
حضور در المپیک بی شــک آرزوی هر ورزشکاری است. 
زنان ورزشکار ایران نیز در تمام این سالها برای درخشش در 
میادین بین المللی و به ویژه المپیک که مهم ترین آوردگاه 
ورزشــی در جهان به شــمار می رود با وجود همه کاستی 
ها و گاها تبعیض های آشکار تلاش زیادی کردندتا بتوانند 
بهترین عنوان را به نام خود به ثبت برســانند. بدون تردید 
در ایــن دوره با توجه به تاکیدی که IOC به برابری زنان و 
مردان در المپیک دارد، نگاه ها به ۱۰ نماینده ایران متفاوت 
تر از گذاشته خواهد بود. هرچند رسیدن به جایگاه ایده آل 
همچنان برای زنان ورزشــکار ایرانی سخت است اما مسیر 
طی شده جای بسی خوشــحالی است که امید به روزهای 

بهتر را زنده نگه داشته است.

تیــم فوتبال پرســپولیس برای حاشــیه امنیت در راه 
رســیدن به پنجمین قهرمانی متوالی خود باید به بیست 
پیروزی در لیگ برتر برســد. سرخپوشان برای رسیدن به 

این مهم »6« دیدار حساس پیش رو دارند.
به گزارش خبرنگار مهر، برد یک بر صفر پرســپولیس 
مقابل مس رفسنجان و تساوی بدون گل سپاهان اصفهان 
مقابل فولاد خوزستان در هفته بیست و چهارم رقابت های 
لیگ برتر فوتبال باعث شد شاگردان یحیی گل محمدی با 

۵۱ امتیاز به تنهایی در صدر جدول قرار بگیرند.
پرسپولیس و سپاهان که هفته ها شانه به شانه همدیگر 
برای مانــدن در صدر جدول پیش می رفتنــد این بار در 
فاصله 6 هفتــه مانده به پایان بازی ها اختلاف دو امتیازی 
پیدا کردند تا هر بازی آنها تأثیر بسزایی در تعیین قهرمان 

لیگ برتر بیستم داشته باشد.
هواداران دنبال وفای بازیکنان پرسپولیس به »۶«

شاگردان یحیی گل محمدی برای اینکه هواداران خود 
را دچــار اســترس و دلهره برای از دســت دادن قهرمانی 
پــس از چهار فصل متوالی نکنند باید در 6 بازی باقیمانده 
خــود تا پایان فصل جاری رقابت های لیگ برتر به پیروزی 
برسند. مسابقاتی که برای امضای پنجمین قهرمانی متوالی 

پرسپولیس )گلات( نقش ویژه ای دارد.
طرفداران پرسپولیس که خاطره خوبی با عدد 6 دارند 
بــه خوش یمن بودن این عدد همچنان معتقدند و منتظر 
بردهــای متوالی تیم خود در فشــرده ترین برنامه بازی ها 

هستند.
»پنج« در انتظار تبدیل »گلات«

سرخپوشان پایتخت رکورد پوکر قهرمانی در لیگ برتر 
را وارد فرهنگ فوتبال باشــگاهی ایران کردند و حالا برای 
پنجمین قهرمانی قصد دارند واژه ای جدید را اضافه کنند. 
»گلات« در فرهنــگ فوتبال دنیا بــه معنی پنج موفقیت 
متوالی در جریان مســابقات یک جام اســت. اتفاقی که تا 
کنون در ســطح فوتبال باشگاهی ایران رقم نخورده بود تا 

کمتر هوادار فوتبال آن را شنیده باشد.
همه چیز در قید »۲۰« است

پرســپولیس برای اینکه قهرمانی خــود در لیگ برتر 
را قطعــی کند باید 6 دیدار نهایــی اش تا پایان فصل را با 
پیروزی پشــت ســر بگذارد. این تیم تاکنون ۱۴ برد، یک 
باخت و ۹ تســاوی کسب کرده اســت و برای اینکه وفای 
خــود به 6 را برای هوادارانش نشــان دهــد و گلات را به 
فرهنــگ فوتبالی ایران اضافه کند باید تلاش خود را برای 

کسب ۲۰ پیروزی در یک فصل به کار بندد.
عددی که از یحیی و شــاگردانش در پرسپولیس بعید 
نیست. آنها در فصل گذشته به ۲۱ برد در پایان فصل ۹۹-

۹۸ رسیدند تا پوکر را به ارمغان بیاورند و حالا کافی است 
به عدد ۲۰ در مقابل تعداد بردهای خود برسند تا رکوردی 

جدید در فوتبال باشگاهی کشور رقم بزنند.

رئیس فدراســیون پزشــکی - ورزشــی در واکنش به 
آسیب دیدگی احسان حدادی دارنده نقره المپیک ۲۰۱۲ 
لندن گفت : حدادی در المپیک توکیو حضور خواهد یافت. 
به گزارش ایرنا؛ غلامرضا نوروزی این اظهارات را درباره 
آخرین وضعیت احسان حدادی بیان کرد و افزود: با توجه 
به وضعیت جســمانی وی به خاطر دیسک شدیدی که در 
کمر دارد به عمل جراحی نیاز دارد،  کمیسیون تخصصی 
برای او تشــکیل دادیم. اما خودش مایل به جراحی نیست 
و تلاش شــد تا با کارهای توانبخشــی در المپیک شرکت 
کند. آرزو می کنیم در مســابقات با مشکلی روبرو نشود و 
بعد از المپیک هم تحــت درمان قرار خواهد گرفت. البته 
حضور حدادی در المپیک توکیو قطعی شده و  مانعی برای 

فعالیت وجود ندارد.
وی همچنین درباره مثبت اعلام شــدن تست دوپینگ 
۲ ورزشــکار در رشــته کاراته و تکواندو گفت: حکم یک 
ورزشکار المپیکی ما صادر نشده و چون ماده خاص است، 
هر نوع حکمی را می شــود درباره او متصور شد. می تواند 

این محرومیت کمتر از 6 ماه باشد چون ماده خاص است. 
وقتی در مورد ماده خاص حکم صادر می شــود از کمترین 
میزان محرومیت تا بیشترین آن که چهار سال است اعمال 

خواهد شد. 
باتوجه به دفاعیات ورزشکار و دارویی که مصرف کرده، 
ممکن است کمترین محرومیت برای او در نظر گرفته شود.
نوروزی ادامه داد: با توجه به فاصله اندکی که تا المپیک 
داریم ممکن است به المپیک نرسد اما  می تواند در رویداد 

بعدی شرکت کند.
رئیس فدراسیون پزشکی ورزشــی ادامه داد: ورزشکار 
دوم هم که مربوط به تکواندو بود، هرچند ورزشکار مهمی 

است، ولی المپیکی نبود.
تیم زنان به صورت نمایشی در المپیک شرکت می کند 
و کســب مدالش مهم نیســت. این ورزشکار هم به خاطر 
مشــکلش دارو مصرف کــرده و صدور حکمــش از ایران 

خواهد بود. 
چندی پیش پس از مثبت اعلام شــدن تست دوپینگ 

کاراته کای المپیکی ایران، نمونه تســت دوپینگ ورزشکار 
دختر تکواندو کار ایران هم مثبت اعلام شد.

کاروان ایران تاکنون 66 سهمیه کسب کرده است که از 
این تعداد ۱۰ سهمیه برای زنان است.

در این رویداد کاراته چهار ســهمیه )۲ زن و ۲ پسر( و 
تکواندو سه سهمیه ) یک زن و ۲ مرد( کسب کردند.

ســی و دومین دوره بازی های المپیک توکیو با یکسال 
تاخیر اول مردادماه امسال در پایتخت ژاپن برگزار می شود.

رویاپردازی بانوان ایران زمین برای موفقیت در المپیک توکیو

 آرزوهایی که پایان ندارد

زردها مانع بزرگ مقابل سرخ ها

نقش »۶« در تعیین قهرمان لیگ بیستم؛ پرسپولیس در تعقیب مهمترین ۲۰

رئیس فدراسیون پزشکی ورزشی: 

حدادی به المپیک می رود

مربی تیم فوتبال پرســپولیس گفت که سرخپوشــان 
از مســئولان این باشــگاه انتظار دارند، قدم های بیشتری 

بردارند تا آنها دغدغه ای نداشته باشند.
به گــزارش خبرگزاری تســنیم، حمیــد مطهری در 
نشســت خبری پیــش از دیدار با گل گهر ســیرجان در 
هفته بیســت و پنجم لیگ برتر اظهار داشت: نتیجه بازی 
رفــت ما را گول نخواهد زد. آن بازی تمام شــده اســت. 
می دانیم بازی ســختی داریم. گل گهر تیم خوبی است و 
سرمربی باتجربه ای دارد و در آیتم های مختلف بازی تیم 
قابل احترامی اســت. گل گهری ها هم بازی سازی از عقب 
را دارند و زمانی که تحت فشار قرار بگیرند، بازی با هدف 

را بلدند.

وی افزود: ما بازی سختی خواهیم داشت. برنامه ریزی 
خودمــان را داریم و امیدواریم فردا بــا یک فوتبال رو به 
جلــو و هجومی، تاکتیک مان را بــه حریف دیکته کنیم و 
نتیجه خوبی بگیریم. می دانیم بازی های لیگ همه سخت 
است. واقعاً بازی های سختی در شش هفته پیش رو داریم. 
تیم هایی موفق هســتند که تلاش و اراده داشــته باشند. 
در این ســال ها دیدیم که پرســپولیس این تلاش و اراده 
را داشــته و این را عملیاتی کرده اســت. بچه ها پرتلاش 
و زحمتکش کارشــان را می کنند. سعی می کنیم فوتبالی 
رو به جلو و اســتفاده از تمام فضــای زمین را به نمایش 
بگذاریم و نتیجه خیلــی خوبی بگیریم. مربی تیم فوتبال 
پرســپولیس درباره اینکه خیلی ها دیــدار این تیم مقابل 

گل گهر را تقابل اســتقلالی ها با سرخپوشــان می دانند، 
گفت: خیلی دوست ندارم درباره این موضوع صحبت کنم. 
درست است ما برای پرســپولیس انجام وظیفه می کنیم، 
ولی خیلی درگیر این مســائل نیستیم. نشان دادیم مقابل 
همــه تیم ها آمار خوبی داریــم. قلعه نویی هم مربی قابل 
احترامی اســت، ولی ما کار خودمان را می کنیم. خیلی به 
حاشــیه ها کاری نداریم. گل محمدی هم هر جا سرمربی 

بوده، آمارهای خیلی خوبی داشته است.
مطهری در مورد صدرنشــینی پرســپولیس در فاصله 
شش هفته مانده به پایان لیگ نیز تصریح کرد: صدرنشینی 
در لیگ برتر فوق العاده ســخت است. مثل راننده ای است 
که همیشــه باید جلو را نگاه کند. شاید گاهی آینه بغل را 
هم نگاه کند، ولی یک راننده باهوش همیشه حواسش به 
جلوست. پرســپولیس فقط به جلو نگاه می کند. بازیکنان 
نهایت تلاش شان را می کنند تا صدرنشینی را حفظ کنیم. 
حفظ صدرنشینی خیلی ســخت است، پس باید نگاه مان 

رو به جلو باشد. 
حواس مــان به آینه بغل هم اســت، ولــی نگاه مان به 
جلوســت. وی راجع به بحث تمدید قرارداد بازیکنان این 
تیم نیز توضیح داد: باشگاه کارش را انجام می دهد، منتهی 
سرمربی و کادر فنی نظرات شان را گفتند. باشگاه هم کتباً 
و شــفاهی با بازیکنان صحبت کرده است. باشگاه باید در 

این باره نظر بدهد.
می دانم پیگیر تمدید قرارداد بازیکنان هستند، ولی این 

موضوع نباید تمرکزمان را به هم بزند.
مربی پرســپولیس درباره با مصدومان و محرومان این 
تیم عنوان کرد: بله، ما ســه مصــدوم از تیم ملی داریم. 
می خواهم در مورد ســه موضوع صحبــت کنم. می دانید 
بچه های ما نقش کلیدی در تیم ملی داشــتند و آســیب 

دیدند، ولی اولویت پرســپولیس همیشــه تیم ملی و نام 
مقــدس ایران بوده اســت. نکته دوم این اســت که یک 
ضرب المثــل می گویــد کلیدها را همیشــه روی یک جا 
کلیدی آویــزان نمی کنند. بنابراین مــا بازیکنان کلیدی 
دیگری هم داریم کــه می توانیم جایگزین کنیم. هر چند 
همیشــه نشــان دادیم با کار تیمی یک تیــم فوق العاده 
هســتیم و همه بچه های مان ارزشمند هستند. نکته سوم 
اما این اســت که هیچ وقت دنبال بهانه و فرار رو به جلو 
نبودیم. یک چیز شــما را به موفقیت می رساند، آنهم این 
اســت که قوی تر از بهانه ها باشــی. اینکــه فقط بخواهی 
بهانه بیاوری شــما را به سمت پایین خواهد فرستاد. شما 
می توانی قوی باشــی، به شــرط اینکه، قوی تر از بهانه ها 

باشی.
مطهری در ادامه با اشــاره به مشــکلات مالی این تیم 
یادآور شــد: بچه های ما فوق العاده با حجب و حیا هستند 
و همیشه ســعی کردند با کارشان توانمندی شان را نشان 
دهند. مسئولان باشــگاه، آقایان سمیعی و صدری نهایت 
تلاش شــان را می کنند و ما به این موضوع واقف هستیم، 

ولی دوست داریم بیشتر قدم بردارند. 
تیمی که فوق العاده فوتبال خوبی بازی می کند و چند 
ســال است قهرمان می شود، حقش بیشــتر از این است. 
بچه های ما آدم هایی نیســتند که غرولند کنند و همیشه 
سعی کردیم مسائل را داخل خودمان حل کنیم. توقع ما 
این اســت که مشکلات بچه ها هر چه سریعتر حل شود و 

بچه ها دغدغه مالی نداشته باشند. 
این تعهد دوطرفه اســت و امیدوارم این تعهد پایاپایی 
باشــد و رو به جلو برویم. علیرغــم اینکه می دانم مدیران 
باشگاه سعی خودشان را می کنند، ولی حق بچه ها بیشتر 

از این هاست.

مربی پرسپولیس:

مسئولان باشگاه بیشتر قدم بردارند، حق ما بیش از این است


